
مورایس: ما هم 
ستاره های خودمان 

را داریم
ژوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال 
سپاهان درباره بازی تیمش مقابل 
الاتحاد می گوید: »حضور تیم های 
عربســتانی در ایران جذاب اســت، 
قرار اســت کنار هــم بازی کنیم و از 
بــازی فردا لذت ببریــم. ما نماینده 
ایران هســتیم و برای کشور ایران و 
هواداران ســپاهان بــازی می کنیم. 
آرزو می کنــم ورزشــگاه پــر شــود 
یــا حداکثــر جمعیــت بــه ورزشــگاه 
بیاینــد. افــرادی کــه بــه هــر دلیــل 
نمی تواننــد بــه ورزشــگاه بیاینــد، 
امیــدوارم بتواننــد در خانــه شــاهد 
بــازی جذابــی باشــند. بازیکنــان 
ســپاهان قرار است کیفیت خوبی 
را از خــود در ورزشــگاه نشــان 
بدهنــد .مــا یــک بــازی باکیفیــت و 
خــوب ارائــه خواهیــم کــرد و یــک 
جــو لذتبخــش را نشــان  می دهیــم 
تــا بــازی عادلانــه و منصفانه پیش 
بــرود. در آخــر می خواهیم بگوییم 
که دوســتان مان اینجا ایران آمدند 
و بــا آغــوش گــرم از آنهــا اســتقبال 
کردیــم و همین طــور در عربســتان 
هــم همین گونــه خواهــد بــود. این 
نتیجــه ای اســت کــه مــن از بــازی 
فــردا می خواهــم.« او در پاســخ بــه 
تقابل با ســتاره های حریف اینطور 
می گویــد: »مــا هــم ســتاره های 
خودمــان را داریــم کــه بســیار 
باکیفیــت و باتجربــه هســتند و در 
تیــم ملــی هــم کار می کننــد. اگــر 
امکانــات را بــرای بازیکنــان ایرانــی 
فراهــم می کردیــم، قطعــاً آنهــا هم 
در بهتریــن تیم هــای اروپــا بــازی 

می کردنــد.«

سرمربی الاتحاد: از 
سپاهان انتظارات 

بالایی داریم
نونو اســپریتو ســانتو سرمربی تیم 
فوتبال الاتحاد درباره بازی تیمش 
مقابل ســپاهان می گوید: »ما قرار 
است با یک تیم بسیار خوب بازی 
کنیم. آنالیز کردیم. تیمی هجومی 
و جنگنده است که سرعت بالایی 
دارد. اولیــن بار اســت کــه در ایران 
حضــور دارم ولــی بــا افــرادی کــه 
قبــاً اینجــا حضــور داشــتند و کار 
نــد صحبت هــای زیــادی  کرده ا
نیــم هــواداران  داشــتم. می دا
ایرانی بســیار مشــتاق و عاقه مند 
هســتند. با قدرت زیادی تیم شان 
را حمایت خواهند کرد ولی ما هم 
یــک تیــم بســیار حرفــه ای و کامــاً 
آمــاده هســتیم. بایــد روی کارهای 
خودمــان درون زمیــن تمرکز کنیم 
و بــه ســروصدای هــواداران دقــت 
نکنیــم .باعــث افتخــار اســت کــه 
در ایــران حضــور داریم. ایــن بازی 
دوم مــا در مرحلــه گروهی اســت. 
از سپاهان انتظارات بالایی داریم. 
بازیکنــان و کادرفنــی خیلی خوبی 
دارند. سرمربی آنها را می شناسم. 
بســیار بــا کیفیــت اســت .در بازی 
اول کــه بــرای مــا خیلــی مهــم بود، 
پیروز شــدیم. می دانیــم امتیازات 
بــازی بیــرون از خانــه برای مــان 
چقــدر می توانــد مهــم باشــد. ایــن 
هدفــی اســت کــه فــردا برایــش 
می جنگیــم. می دانیــم در جــوی 
بــازی می کنیــم کــه هــواداران 
ســپاهان از تیم شــان حمایــت 
خواهنــد کــرد .ســعی می کنیــم 
خودمان را با شــرایط زمین تطبیق 
بهتــری بدهیــم و خودمــان را برای 
بــازی آمــاده کنیــم.« او در مــورد 
تیمــش  یکــن  ز با چنــد  غیبــت 
اینطــور می گویــد: »مدتــی اســت 
کــه آنهــا را در اختیــار نداریم. حتی 
بازیکنانــی داشــتیم کــه بــرای تیم 
ملی عربســتان بــازی کردند. تمام 
تاش مــان را کردیــم بتوانیــم از 
بازیکنــان خــوب و جوان اســتفاده 
کنیــم تا با تجربه شــوند. بازی ها را 
انجــام می دهیم. گاهــی بازیکنان 
در اختیــار مــا هســتند و گاهــی 
نیســتند، ولــی چــاره ای جــز ادامــه 
دادن نداریــم. بــه تمــام بازیکنــان 
اعتمــاد داریــم و تــاش می کنیــم 

راه حــل مناســب را پیــدا کنیــم.«
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 zپیش بازی 

دروازه بان الاتحاد :

سه امتیاز بازی با سپاهان مهم است

عبدالله المعیوف دروازه بان الاتحاد از اهمیت ســه امتیاز بازی با ســپاهان 
می گویــد: »ســه امتیــاز ایــن بــازی بــرای ما مهم اســت. این یک بــازی خارج 
از خانــه اســت و تــاش می کنیــم امتیــازات لازم را کســب کنیــم. چه باشــم 
یــا نباشــم، خوشــحالی و نتیجــه گرفتــن تیــم بــرای مــن از همه چیــز مهم تر 
اســت. تمام تاش خود را می کنیم که این مســابقات را پشت سر بگذاریم 

و شــکل تیمــی خودمــان را بــه بهترین نحو حفــظ کنیم. «

پیام نیازمند :

بازی راحتی قطعاً برای دو تیم نیست

پیام نیازمند دروازه بان تیم فوتبال سپاهان با اطمینان از پیروزی تیمش مقابل 
الاتحــاد می گویــد: »خیلــی هیجــان زده و خوشــحالم از انجــام چنیــن بازی هــای 
بین المللــی کــه می توانــد هم برای ما و هم جوانان ما خوب باشــد. هر موقعی که 
می خواهــم در نقــش جهــان و با حضــور هواداران مان بازی کنم، خیلی احســاس 
خوبی دارم. ما شرایط خوبی داریم ولی می توانستیم بهتر باشیم. بازی راحتی قطعاً 
برای هر دو تیم نیست ولی می دانیم که پیروزی هم برای ما غیرممکن نیست.«

کریستوفر کنت :

صورتم دیگر حالت طبیعی نداشت

کریستوفر کنت دروازه بان فولاد درباره مصدومیتش در تمرین این تیم می گوید: 
»ایــن مصدومیــت در یــک برخــورد در تمریــن اتفــاق افتــاد، پــس از برخــورد پای 
مهاجم به صورتم خیلی درد داشتم اما فکر نمی کردم شکسته باشد. فقط وقتی 
دستکش های دروازه بانی را درآوردم و به صورتم دست زدم متوجه شدم صورتم 
دیگر حالت طبیعی ندارد و فرورفتگی دارد. برای معاینه مستقیم به بیمارستان 

رفتیم و گفتند که فک و گونه من شکسته است.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

نیمار هم مثل رونالدو به پایش فکر می کند

بزیک: خدا را شکر بنزما نیامد
 امــروز و فــردا نماینــدگان کشــورمان در لیــگ قهرمانــان آســیا دومیــن بازی شــان را برگــزار می کنند. با توجه به نتایجی که در روز اول این مســابقات بخصوص برای دو تیم پرســپولیس و ســپاهان رقم خــورد حالا آنها چاره ای 
جــز پیــروزی مقابــل تیم هــای پرســتاره حــوزه خلیج فــارس ندارنــد. ادمونــد بزیک پیشکســوت فوتبال کشــورمان بر این باور اســت که از الان نمی توان درباره سرنوشــت تیم ها اظهارنظر دقیقی داشــت و شــرایط جســمی و 

روحــی بازیکنــان نتیجــه را رقم می زند.

  الاتحاد بدون فوق ستاره اش 
یعنی کریم بنزما به اصفهان آمد.

هیچ فوتبالیستی دوست ندارد که حتی 
بازیکن رقیبش مصدوم شود اما به هر 
حــال ایــن اتفــاق خوبــی بــرای ســپاهان 
بــود و بایــد خــدا را شــکر کــرد کــه او بــه 
ایــن بازی نرســید. بنزما تا ســال قبل در 
لالیــگا و بهتریــن تیم دنیا بازی می کرد و 
حضورش می توانســت بــار فنی الاتحاد 

را افزایــش دهد.
  البته برای بازیکنان سپاهان هم 

می توانست انگیزه ایجاد کند.
حتمــاً اینطــور می شــد امــا فرامــوش 
نکنیــم بنزمــا بازیکنــی اســت کــه هــر 
لحظــه می توانــد نتیجــه را تغییــر دهد و 
به نظرم نبودش بهتر از بودنش اســت.

  اما نیمار با الهال برای تقابل با 

نساجی می آید.
همــه می دانیــم کــه نیمــار چــه بازیکــن 
باکیفیــت و تکنیکــی ای اســت. معمولاً 
مــچ پــای او مصــدوم بــوده و از آنجــا کــه 
زمیــن ورزشــگاه آزادی اجــازه فوتبــال 
روی زمیــن را نمی دهــد، نیمــار هم مثل 
رونالــدو بــه فکر ســامت پایش خواهد 
بــود و بــه خاطــر یــک بازی خــودش را به 

دردســر نمی انــدازد.
  اما النصر روی همین زمین دو گل 

به پرسپولیس زد.
پرســپولیس قبــل از آن بــازی بــه دلیــل 
حضــور رونالــدو خیلــی دچــار حاشــیه 
شــد و بــازی بچه هــای پرســپولیس هــم 
تحــت تأثیر حضور این فوق ســتاره قرار 
گرفــت. بایــد قبــول کنیــم کــه تیم هــای 
عربســتانی باتوجــه بــه هزینه هایــی که 
انجــام داده انــد شــرایط بهتــری نســبت 
بــه تیم هــای مــا دارنــد. اما بــاز هم همه 
چیــز بــه شــرایط روز بازی بازیکــن دارد.

  خیلی ها غیبت تماشاگران و زمین 
استادیوم آزادی را دلیل باخت 
پرسپولیس می دانند، در حالی 
که النصر هم روی همان زمین 

بازی کرد.
ن  ا ر ا د ا هــو ر حضو نکنیــد  شــک 
پرســپولیس تأثیرگــذار می بــود. شــاید 
اگــر زمیــن بــازی کیفیت خوبی داشــت 
پرســپولیس نمی باخــت و حتــی برنــده 
هــم می شــد امــا بــدون تماشــاگر بودن 
بازی هــا، روح فوتبــال را از لیــگ مــا 
گرفتــه و از آنجــا کــه بــا این شــرایط فقط 
تیم های پرسپولیس و استقال متضرر 
می شــوند خیلی بهتر اســت که در شهر 

دیگــری بــازی کننــد.
  در روزهای گذشته آنقدر به این 
فوق ستاره ها پرداختند که توجه 

زیادی به تیم الدحیل نشده است.
بــه هــر حــال تــا حــدودی طبیعی اســت. 
چون حضور این بازیکنان باعث می شود 

که بیشــتر نگاه ها و تبلیغات ســمت آنها 
بــرود. بایــد قبــول کنیــم که پرســپولیس 
در میــان نماینــدگان کشــورمان در یکــی 
از ســخت ترین گروه هــا قــرار دارد. البتــه 
همیــن کــه آنهــا در چنــد ســال اخیــر دو 
مرتبــه بــه فینــال رســیده اند هــم بــرای 
حریفان شــان یک تیم مدعی و قدرتمند 

بــه حســاب می آیند.
  از آنجا که نساجی از سال 

حضورش در لیگ قهرمانان بوده، 
فشار روانی کمتری را حس می کند.

با شما موافقم.
  بعضی ها می گویند این فوق 

ستاره ها به مرحله بازنشستگی 
رسیده اند.

مــن اصــاً قبول نــدارم. چطور می شــود 
ه  نــی کــه تــا همیــن چندمــا زیکنا با
پیــش در تیم هــای منچســتر و رئــال و 
پاری ســن ژرمن بــازی کردنــد و ســابقه 
قهرمانی هــای متعــدد در چمپیونزلیگ 

را دارند بازنشسته بدانیم. ضمن اینکه 
بــا حضــور ایــن بازیکنــان ســطح لیــگ 
قهرمانــان آســیا نســبت بــه قبــل بالاتــر 

رفتــه اســت.
  سؤال آخر درباره تیم امید. قبل 
از بازی ها می گویند که باشگاه ها 
باید تعامل داشته باشند اما حالا 

می بینیم که فدراسیون از سرمربی 
تیم امید می خواهد که بازیکنان 

پرسپولیس را برای حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا به قطر بفرستد.

ایــن مســأله برمی گــردد بــه مدیریــت 
کدخدا منشــی. اگر قرار اســت اینطوری 
باشــد، یــک تیــم را جمــع کننــد و اجــازه 
حضــور بازیکنانــش را در لیــگ ندهند و 
فقــط در تورنمنت هــا حاضــر شــود. من 
شــنیده ام تیم امید الان بــرای این بازی 
13 بازیکــن دارد. واقعــاً ایــن اتفاق برای 
فوتبــال مــا با ایــن همه اســتعداد خیلی 

زشــت است.

جعفر برزگر
روزنامه نگار

هفته دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا

سپاهان و رؤیای پیروزی، نساجی در آزمونی سخت
پیروزی مقابل بمبئی سیتی هند باعث 
شد نساجی به لطف تساوی حریفانش 
در دیگــر بــازی گــروهD  در صدر جدول 
قــرار گیــرد. امــا حــالا ایــن بــازی و تقابل 
بــا الهــال پرمهــره یــک محــک جــدی و 
ســخت برای شــاگردان مهــدی رحمتی 
خواهــد بــود. تیمــی کــه قهرمانی هــای 
زیــادی را در همین تورنمنت به دســت 
آورده و الان هــم  نیمــار را در اختیــار 
دارد، قطعــاً حرف هــای زیــادی بــرای 
گفتن خواهد داشــت. نساجی حمایت 
هــواداران پرشــمارش را به همــراه دارد 
و ایــن حتمــاً بــه آنها کمــک خواهد کرد. 
رحمتــی حتمــاً شــاگردانش را توجیــه 
کــرده کــه تیــم متمــول عربســتانی بــا 

انگیــزه پیــروزی به تهــران خواهــد آمد. 
اگــر ســه امتیــاز بــازی در تهــران بمانــد 
شــرایط صعود برای نساجی فوق العاده 
همــوار خواهــد شــد. آنهــا باید حواشــی 
و اتفاقــات بــازی پرســپولیس بــا النصــر 
را تجربــه کــرده باشــند تــا تحــت تأثیــر 
رویارویــی بــا فوق ســتاره ای به نام نیمار 

قــرار نگیرند.
امــا ســپاهان امــروز حســرت از دســت 
دادن دو امتیــاز بــا ارزش مقابــل پلیس 
عــراق را می خورنــد. اگرچــه نباختــن در 
خانــه حریــف نتیجــه خوبــی خواهد بود 
امــا مورایــس ســرمربی ســپاهان خیلی 
خــوب می دانــد کــه پیــروزی مقابــل تیم 
عراقــی بــه مراتــب راحت تــر از کســب 

ســه امتیــاز مقابــل الاتحــاد عربســتان 
اســت. البته تیم عربســتانی کریم بنزما 
فوق ســتاره اش را بــه دلیل مصدومیت 
بــه همــراه نخواهد داشــت و شــاید این 
اتفــاق در شــبی کــه هــواداران ایــن تیــم 
ســکوهای نقــش جهــان را پــر خواهنــد 
کــرد بــه آنهــا کمــک کنــد. شــاید بــرای 
الاتحــاد عربســتان کــه از بــازی اولــش 
ســه امتیــاز را کســب کــرده، نباختــن 
مقابل ســپاهان نتیجه خوبی باشــد اما 
ســپاهان اصــاً بــه چیــزی جــز پیــروزی 
فکر نمی کند. نماینده کشــورمان آنقدر 
بازیکــن باکیفیــت دارد کــه هــر ســه 
امتیــاز را در خانــه نگــه دارد. بــدون 
تردیــد اگــر شــاگردان مورایــس روز 

خوب شــان باشــد شانس بســیار زیادی 
بــرای کســب پیــروزی دارند. آنهــا باید از 
همه داشته های شــان اســتفاده کرده و 
فرامــوش نکنند کــه کوچکترین غفلت 
می توانــد برای شــان مشــکل ایجــاد 
کنــد. قطعــاً پیــام نیازمنــد دروازه بــان 
ســپاهان باید خیلی بیشــتر از همیشــه 

بــا مدافعانــش صحبــت کنــد.
بــه هــر حــال تقابــل تیم هــا در تمــام 
تورنمنت هــا نشــان داده کــه شــرایط 
روحــی و جســمی بازیکــن در روز بــازی 
تعییــن کننــده خواهد بــود و امیدواریم 
ســپاهان و نســاجی بــا پیــروزی در 
بازی هــای روز دوم شرایط  شــان را بــرای 

صعــود از گــروه خــود همــوار کننــد.

باید قبول کنیم که 
پرسپولیس در میان 
نمایندگان کشورمان 
در یکی از سخت ترین 

گروه ها قرار دارد. 
البته همین که آنها 

در چند سال اخیر 
دو مرتبه به فینال 

رسیده اند هم برای 
حریفان شان یک تیم 
مدعی و قدرتمند به 

حساب می آیند


